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Møde dato 

15. juni 2020  

Mødested 

 

Møde tidspunkt 

Kl. 19.00 - 21.00 

Møde nr. 

73 

Møde mellem/i 

Bestyrelsen 

Deltagere 

 

Fraværende 

Peter, Randi 

 

1. Gennemgang af referat 

2. Godkendelse af dagsorden 

3. Siden sidst: Elevråd, Ledelse – bilag 1, Formand, Andre 

4. Overlevering til Lyshøj – bilag 2 

5. Revision af mad og måltidspolitik – bilag 3 

6. Trafik – møde med teknisk forvaltning d. 18. juni kl. 8.00 

7. Orientering om bestyrelsesvalg 

8. Skemaer for klasserne 20 – 21 – udleveres på mødet 

9. Evaluering af genåbning og nødundervisningen – er der måske noget vi evt. kan tænke ind i vores hverdag fremover? – 

bilag 4 

Evt. 

 

 

ad 1) Gennemgang 

 

ad 2) Godkendt 

 

ad 3) Elevråd: Intet Ledelse: Se bilag fra mødet Formand: Stille periode 

 

ad 4) Gennemgang af proceduren. 

 

ad 5) Vedtaget – bestyrelsen ønsker at der bliver talt om hvad der foregår i spisepausen. Elevråd     

         undersøger behov for køleskab.  

 

ad 6) Orientering om møde d. 18. juni med trafikafdelingen 

 

https://www.kolding.dk/


 

 

 

— 

Side 2 

 

ad 7) Der er afholdt fredsvalg til bestyrelsen – som forældrerepræsentanter for skoledelen er der valgt  

         Sarah Bach og Camilla Kokholm Millnitz – Maiken Kroge Rosenberg er suppleant, i august vælges  

         der en forældrerepræsentant for børnehavedelen. 

 

ad 8) Godkendt uden kommentarer. 

 

ad 9) Bred drøftelse med følgende udsagn – ”Skole og børnehave har klaret opgaven godt og med et godt  

         og passende informationsniveau. Godt med aflevering og afhentning ved skolegård. Fælles     

         morgensang, udeskole og kortere skoledag har været godt. Trætte børn efter skole. Godt at der har  

         været mange voksne til at tage imod. Savnet den daglige dialog med personale.” Forskellige  

         modeller for forældre på skolen blev drøftet, der er igangsat en undersøgelse fra forvaltningens side  

         om hvad der med fordel kan bæres videre. Denne og de lokale erfaringer vil blive anvendt  

         fremadrettet i forhold til skoleudvikling og eventuelle ændringer. 

 

evt.   En tak til Helle Grøn for hendes indsats i bestyrelsen og også til Ninna Bundgaard Christensen hvis  

         hun ikke tager en tørn mere for børnehavedelen. 

 

 

 

Referat  

 

Per Nielsen 


